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Minnesanteckningar från Funktionsrättsrådet 2023-04-03 
 
Plats: Linnégården, Linnévägen 23.  
 
Tid: 17:30-19:30 
 
 
 
Närvarande: 
Politiker: Roger Ljunggren (S), Ordförande 
 Joha Frondelius (Kd) 
 Birgitta Carlheim-Gyllensköld (M) 
 
Tjänstemän: Håkan Stenström Samhällsbyggnadsförvaltningen (SBF)
 Pia Aalto, Vård- och omsorgsförvaltningen (VOF) 
 Anna-Karin Sjökvist, Kulturförvaltningen (KULF) 
 Henrik Janerin, Katrineholms Fastighets AB (KFAB) 
 Johan Lindeberg, Bildningsförvaltningen 
  
 
Representant 
organisation: Roland Elfving, diagnosgrupp Hörsel 
 Mats Lundgren, diagnosgrupp Kognitiv, vice ordförande 
 Ingrid Karlsson, ersättare 
 Bertil Claesson, ersättare 
 Lisbeth Andersson, ersättare 
 Inger Johansson, Reumatikerföreningen 
 Thorbjörn Landbergsson, ersättare 
 Veronica Soldan, diagnosgrupp Medicin 
 
Övriga:  
 
Förhinder: Dennis Carlson, Service- och teknikförvaltningen (STF) 
 Solveig Fredriksson, diagnosgrupp Syn 
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1. Mötets öppnande: 
Roger Ljunggren, ordförande i Funktionsrättsrådet, hälsade välkomna till dagens möte.  
Deltagarna presenterades. 
 

2. Fastställande av dagordning: 
Mötet godkände dagordningen. 
 

3. Minnesanteckningar från föregående möte, 2023-02-13 
Gicks igenom, godkändes av rådet. 
 

4. Stadsvandring med rådet (förslag 15 maj kl 13.00) 
Rådet samlas på Linnégården den 15 maj kl 13:00 för genomgång av riktlinjer. Efter 
det går Rådet ut i centrala Katrineholm och ser hur staden ser ut gällande tillgänglighet 
och efterföljande av riktlinjer. Vandringen avslutas på Linnégården för sammanfattning 
och kaffe. Riktlinjerna bifogas vid utskick av dessa minnesanteckningar. 
 

5. Genomgång av bevakningslistan 
Bifogas sist i dessa minnesanteckningar. 

 
6. Nya frågor:  

• Hyrorna för bostäder med särskild service till bevakningslistan. 
Punkten läggs till för uppföljning i bevakningslistan, som bifogas. 
 

• Underhåll av hörhjälpmedel på äldreboende och inom hemtjänst 
Organisationerna anser att utbildad personal saknas för att förebygga underhåll av 
hjälpmedel. Pia Aalto tar med frågan till vård- och omsorgsförvaltningen och 
återkommer. 
 

• Utbud för kommunens hjälpmedel, samma som regionen? 
Vi förskriver idag alla hjälpmedel från samma ställe som Regionen; via websesam. 
Det styrs automatiskt i websesam vem som har betalningsansvaret (Region eller 
kommun, oavsett vem som förskriver). Förskrivningsprocessen är tydlig i att 
hjälpmedelsförskrivningar av legitimerad personal där annan huvudman sen står 
som betalare, sker med ”förtroendeförskrivning” och kostnadsmedvetenhet från 
förskrivaren, oavsett för vem denne arbetar. Sen så köper även boenden in 
hjälpmedel som lyftar och sängar direkt till boendet, korttids har även köpt in tex 
gåbord, rollatorer, hygienstolar. 
Utbudet av upphandlade hjälpmedel för invånarna finns överskådliga för invånarna 
på samverkanswebben: Sortimentsöversikter Hjälpmedelscentralen Region 
Sörmland - Samverkanswebben (regionsormland.se).  

 
• Dörröppnare vid Kontaktcenter, hänvisning för rullstolar. 

Henrik tar tag i frågan och återkommer, 

https://samverkan.regionsormland.se/for-vardgivare/hjalpmedel/sortimentsoversikter/
https://samverkan.regionsormland.se/for-vardgivare/hjalpmedel/sortimentsoversikter/
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7. Rapport från Regionens råd för funktionshinderfrågor: 

Ingrid redogjorde från senaste möte som var första mars.  
• Minnesanteckningar från rådet skickas ut till Funktionsrättsrådet. 
• 27 april föreläsningar om psykisk ohälsa på Safiren, anmälan senast 11 april. 
• Nya politiker i rådet, verkar engagerade och positiva. 
• Från rörelserna önskas namnbyte på rådet då till: Regionens råd för 

Funktionsrättsfrågor. 
 

8. Övriga Rapporter. 
• Biblioteksplanen – det fortsatta arbetet? 

Anna-Karin tackade rådet för delaktighet i Biblioteksplanen gällande 
tillgänglighetsperspektiv. Förslag ska upp i Kulturnämnden den 26 april, sedan 
ut på remiss till bl.a. Funktionsrättsrådet. 

 
• Johan Lindeberg från Bildningsförvaltningen informerade om lagändringar 

inom skolan. Bl.a namnändras Särskolan till Anpassad skola och ändringen sker 
i sommar. Johan informerade mer om ett uppdrag de har som är att se hur 
förvaltningen organiserar tilläggsbelopp. Samt ett uppdrag i att starta en 
Naturskola. Oklart var den ska placeras. 

 
 

9. Övriga Frågor: 
 

• Trappmarkeringar på läktarna i Duveholmshallen saknas. Viktigt då stegen ofta 
har ojämna steghöjder. Henrik tar med sig frågan. 

 
• Presentation av checklistan som ska bifogas till de söker tillstånd av allmän 

platsmark för event. Syftet är få tillgängliga event för alla. Listan får sökande 
vid bokning samt finns på Kontaktcenter. 

 
• Roger informerade att rådet har fått på remiss byggande av gång- och cykelväg 

vid Vingåkersvägen och Rönngatan. 
 

 
10. Sammanträdestider 2023: 

 Nästkommande möten på Linnégården är:  
• 18 september kl 14  
• 27 november kl 14 

 
11. Mötets avslut:  

Roger Ljunggren tackade för ett bra möte. 
 
 
Håkan Stenström förde mötets minnesanteckningar 
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Bevakningslista 
 

Datum          Ärende Ansvar 
2017-
09-04 

Handlingsplan för enkelt avhjälpta hinder hos 
affärsrörelser i centrum.  
Samhällsbyggnadsförvaltningen redovisar vad som 
händer vid kommande möten i Rådet. Håkan redovisade 
muntligt de föreläggande som gått ut 2018-09-24. 
2018-11-26 Ansvarig person på 
Samhällsbyggnadsförvaltningen ska se över alla 
föreläggande om de är åtgärdade i början av december. 
Nästa steg är att gå fram med vitesföreläggande på de 
som inte åtgärdat. Tidplanen kommer inte att kunna 
hållas. 
2019-03-04 Pågår 
2019-05-27 Håkan informerade om att några ärende går 
upp till nästkommande nämnd. Inga resurser finns för 
tillfället med fortsatt inventering. 
2019-11-25. Organisationerna önskar besked om 
utdömda vite. Håkan återkommer. 
2020-09-24 Kv Pionen byggs om, en entré från väster 
hade anmärkningar. Avvaktar byggnationen. 
2021-03-29: Inget nytt i frågan. 
2021-09-27: Inget nytt i frågan. 
2021-11-29: Inget nytt i frågan 
2022-03-28: Inget nytt i frågan 
2022-05-30: Inget nytt i frågan 
2022-09-26: Handläggare av allmän platsmark har 
uppmärksammats på tillgänglighetsproblematiken vid: 
Laddstolpar ej tillgängliga vid parkeringen Gullvivan. 
De sitter upp i slänt bakom kantstöd. I övrigt inget nytt. 
2022-11-28: Inget nytt i frågan. 
2023-02-13: Inget nytt i frågan. 
2023-04-03: Inget nytt i frågan. 
 

Håkan Stenström 

2023-
04-03 

Hyrorna för bostäder med särskild service till 
bevakningslistan. 
 

Pia Aalto 

   


	Plats: Linnégården, Linnévägen 23.
	Närvarande:
	Politiker: Roger Ljunggren (S), Ordförande  Joha Frondelius (Kd)
	Birgitta Carlheim-Gyllensköld (M)
	Tjänstemän: Håkan Stenström Samhällsbyggnadsförvaltningen (SBF) Pia Aalto, Vård- och omsorgsförvaltningen (VOF)
	Anna-Karin Sjökvist, Kulturförvaltningen (KULF)  Henrik Janerin, Katrineholms Fastighets AB (KFAB)
	Johan Lindeberg, Bildningsförvaltningen
	organisation: Roland Elfving, diagnosgrupp Hörsel  Mats Lundgren, diagnosgrupp Kognitiv, vice ordförande  Ingrid Karlsson, ersättare  Bertil Claesson, ersättare
	Lisbeth Andersson, ersättare
	Inger Johansson, Reumatikerföreningen  Thorbjörn Landbergsson, ersättare
	Veronica Soldan, diagnosgrupp Medicin
	Övriga:
	Förhinder: Dennis Carlson, Service- och teknikförvaltningen (STF)
	Solveig Fredriksson, diagnosgrupp Syn

